
INTERPELLATIE : DUIDELIJKERE COMMUNICATIE BETREFFENDE 
SKATERAMPEN

Schepen Annelies Creten verklaarde vorige gemeenteraad betreffende skaterampen hetvolgende :
`geen peper in haar gat te hebben`
`allerlei pistes reeds te hebben uitgewerkt met jeugddienst`
`niet aan mijn neus te willen hangen wat ze van plan is`

Ik weet niet hoe de andere raadsleden hierover oordelen, maar ik kan geen genoegen nemen met 
zulk antwoord. Het getuigt van weinig respect geen duidelijkheid te willen geven aan de 
raadsleden. Laat staan dat de bevolking het recht heeft duidelijkere communicatie te krijgen 
hieromtrent.

Voor de tijd van het Skatepark werd de opstelling reeds in stelling gebracht voor de paasvakantie. 
Ondertussen hebben we een zomer achter de rug met een park zonder rampen. Zoals geweten 
waren de budgetten hiervoor beschikbaar. Tot op heden zijn er nergens sporen terug te vinden van 
acties van het huidige bestuur.

Als ex-schepen voor patrimonium krijg ik geregeld de vraag of hetgeen werd beloofd er nog komt. 
Ik kan niet anders dan de drie citaten van de schepen vernoemen bij gebrek aan info. 

Tot vervelens toe, maar na meer dan een jaar kan het toch niet moeilijk zijn om gestaafd met 
verslagen en acties een beeld te geven van wat er te verwachten mag worden en graag met een 
duidelijke planning.
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